



**Family Day Cup 6-a-side soccer Tournament  
24<sup>th</sup> August (09:00-13:00)**



Everyone who loves sports, has team spirit and is ready for a fun filled day, can register.

Each team will comprise of participants from all registration groups on a reduced size field for 10 mins each game.

Prizes for all participants, the winning team will receive special prizes and have bragging rights of Family day cup champions till next year and the tournament floating trophy.

**Registration:**

When registering, please indicate the name and age group:

Group 1: children grade 1-3 \*

*\* Children of group 1 are allowed to register as a couple with another family member and they will play in the same team, please make a note*

Group 2: children grade 4-6

Group 3: children grade 7-10

Group 4: teachers, school staff, Altschüler

Group 5: Girls from grade 11, mothers, grandmothers, aunts...

Group 6: Boys from grade 11, fathers, grandfathers, uncles...

The registration fee is R 50 per person or max. R 150 per family.

Please hand in the money together with the corresponding names and details at the DSJ-reception **by 9<sup>th</sup> August 2019.**

Names of Players: \_\_\_\_\_

Skill Level: Beginner/ Good/ Advanced

Group1/ Group 2/ Group 3/ Group 4/ Group 5/ Group 6



**Family Day Cup 6-a-side Fussballturnier  
24. August (09:00-13:00)**



Jeder der Sport liebt, Teamgeist hat und Lust auf einen erlebnisreichen Tag, kann sich anmelden.

Jede 6er-Mannschaft wird per Losziehung aus der Menge aller angemeldeten Teilnehmer, altersunabhängig zusammengestellt, und auf verkleinerten Spielfeldern für je 10 Minuten spielen.

Preise gibt es für alle Teilnehmer, und die Siegermannschaft wird besondere Preise und einen Family Day Cup Wanderpokal erhalten.

**Anmeldung:**

Bei der Anmeldung bitte unbedingt den Namen und die entsprechende Altersgruppe angeben:

Gruppe 1: Kinder Klasse 1-3 \*

*\*Kinder der Gruppe 1 dürfen sich mit einem weiteren Familienmitglied als Paar anmelden und werden dann gemeinsam in eine Mannschaft gelost - bitte vermerken.*

Gruppe 2: Kinder Klasse 4-6

Gruppe 3: Kinder Klasse 7-10

Gruppe 4: Lehrer, Schulangestellte, Altschüler

Gruppe 5: Schülerinnen ab Klasse 11, Mütter, Omas, Tanten...

Gruppe 6: Schüler ab Klasse 11, Väter, Opas, Onkels...

Die Teilnahme-Gebühr beträgt R 50 pro Person oder max. R 150 pro Familie.

Bitte das Geld gemeinsam mit den entsprechenden Namen und Angaben an der DSJ-Rezeption **bis zum by 9. August 2019** abgeben.

Namen der Spieler: \_\_\_\_\_

Fähigkeitsniveau: Anfänger/ Gut/ Fortgeschritten

Gruppe: 1/ 2/ 3/ 4/ 5/ 6